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Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
21. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 

ki je bila v četrtek, 16. 2. 2017 ob 17.00, v Veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Bojan Drole, Klemen Grahelj, Janja 
Hadalin, Martina Kenda, Maša Klavora, Katja Kragelj Jug, Karel Laharnar, Friderik Lapanja, Florjan 

Leban, Aleš Manfreda, Borut Nikolaš, Danijel Oblak, Dragomir Rijavec, Jasna Rot, mag. Matej Skočir, 

Tomaž Štenkler, Valter Valentinuzzi.  
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS:  Renata Pavc, Klemen Šavli, Matjaž Žbogar. 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 

 
OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave Davorin 

Simčič, vodja Oddelka za okolje in prostor mag. Miran Drole, vodja Oddelka za gospodarstvo, 

negospodarstvo in finance Janja Bičič, pomočnik vodje oddelka za okolje in prostor za vodenje investicij 
Borut Rovšček, višji svetovalec za družbene dejavnosti mag. Matjaž Kos, višja svetovalka za komunalno 

gospodarstvo Milena Leban, direktor Komunale Tolmin d.o.o. Berti Rutar, predsednik KS Lom Žiga 
Kovačič, predstavnik PRC-ja Peter Domevšček,  tajnica župana in OS Martina Špolad. 

 

NADZORNI ODBOR: / 
 

NOVINARJI: KA-TV (Marjan Černigoj), Mariša Bizjak. 

 

 
K 1. točki dnevnega reda.  

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan.  

Ob začetku seje je bilo prisotnih 17 članov OS. Seje se ob pričetku poleg odsotnih članov še nista 
udeležila Gorazd Leban in Matej Skočir. 

Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red, vendar razpravljavcev ni bilo. 

 
Predsedujoči je predlagani dnevni red dal na glasovanje:  

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 20. seje Občinskega sveta. 

3. Vprašanja in predlogi.  
4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2017, v drugi 

obravnavi. 
5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah odloka o ustanovitvi skupne občinske 

uprave »Medobčinska uprava občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči«, v drugi 

obravnavi.   
6. Razprava in sklepanje o programu oskrbe z vodo v Tolminskem in Kanalskem Lomu.    

7. Razprava in sklepanje o programu dela Občinskega sveta Občine Tolmin v letu 2017. 
8. Premoženjsko pravne zadeve. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA sprejeli  
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S K L E P 

 
Sprejme se predlagani dnevni red. 

 

DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 20. seje Občinskega sveta. 
3. Vprašanja in predlogi.  

4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2017, v 
drugi obravnavi. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah odloka o ustanovitvi 

skupne občinske uprave »Medobčinska uprava občin Bovec, Kobarid, Tolmin in 
Kanal ob Soči«, v drugi obravnavi.   

6. Razprava in sklepanje o programu oskrbe z vodo v Tolminskem in Kanalskem Lomu.    
7. Razprava in sklepanje o programu dela Občinskega sveta Občine Tolmin v letu 2017. 

8. Premoženjsko pravne zadeve. 

 
 

K 2. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o zapisniku 20. seje Občinskega sveta.  

Predsedujoči je odprl razpravo na zapisnik 20. seje OS, v kateri je sodeloval Valter Valentinuzzi. 
 

Valter Valentinuzzi je predlagal, da se v zapisnik pod 5. točko dnevnega reda »Razprava in sklepanje o 

Odloku o proračunu v Občini Tolmin za leto 2017, v prvi obravnavi«,  zapiše  pripomba, da je bil 
opozorjen s strani predsedujočega o dolžini in vsebini razprave. 

 
Župan je odgovoril, da se bo ta pripomba vnesla v zapisnik. 

 

Predsedujoči je dal predlog zapisnika na glasovanje. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA sprejeli  
 

 

S K L E P 
 

Sprejme se zapisnik 20. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 
 

 
K 3. točki dnevnega reda. 

Vprašanja in predlogi.  

 
Vprašanj in predlogov ni bilo. 

 
  

K 4. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2017, v drugi 
obravnavi. 

 
Župan je pred pričetkom obravnave pojasnil, katere pripombe in predloge, podane pred drugo 

obravnavo, je upošteval pri pripravi predloga za drugo branje in katerih ni, ter obrazložil, zakaj jih ni 
upošteval. V nadaljevanju je ugotovil, da so člani Občinskega sveta Janja Hadalin, Leban Florjan, Valter 

Valentinuzzi, Matjaž Žbogar, Klemen Šavli, Friderik Lapanja, Karlo Laharnar in Renata Pavc  k predlogu 

Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2017 v roku vložili  dva amandmaja z naslednjo vsebino : 
 

Amandma št. 1: 
 

Predvidena sredstva v predlogu proračuna Občine Tolmin za leto 2017 na proračunski postavki 041621 

" Gradnja in investicijsko vzdrževanje vodovodnih sistemov"  za naložbo v območju "vodovod v Dijaški 
ulici v Tolminu - obnova vodovoda" se zmanjšajo za 70.000 Eur in se jih prerazporedi na proračunsko 

postavko 041622 "Projektna dokumentacija - vodovodni sistemi", za namen pridobitve projektne 
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dokumentacije " Vodarna Žabče  - gradnja ultrafiltracijske postaje" in za pridobitev upravnih dovoljenj 

za izgradnjo 1. faze vodovoda Lom. 
 

Amandma št. 2: 

 
Predvidena sredstva v predlogu proračuna Občine Tolmin za leto 2017 na proračunski postavki 041352 

" Investicijsko vzdrževanje in gradnja kolesarskih poti - konto 4205" za ureditev kolesarske poti Tolmin 
- Gabrje se zmanjšajo za 45.000 Eur in se jih prerazporedi na novo postavko za " Urejanje pešpoti v 

okolici Tolmina" in sicer za naslednje  namene: 
- dokončanje pešpoti Tumov drevored - Na Logu 

- dokončanje pešpoti ŠC - Pod Brajdo  

- projektiranje sprehajalne poti ob Tolminki od brvi čez Tolminko do Klanca in avtomobilskega mostu v 
Zalogu. 

 
 

Ob 17.13 se je seje udeležil Gorazd Leban. 

.  
 

Oba amandmaja sta tudi obrazložena. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo. V imenu predlagateljev amandmajev je Valter Valentinuzzi utemeljil oba 
amandmaja in županu predložil pismi o nameri Erike Štajner in Antona Kende, da pod določenimi pogoji 

soglašata z vzpostavitvijo služnostne poti ob Tolminki. 

 
Borut Rovšček je pojasnil način ureditve kolesarske poti proti Doljam, Berti Rutar pa investicijo v vodovod 

v Dijaški ulici. 
Župan je na podlagi obrazložitev menil, da sta amandmaja neutemeljena, saj prvi znižuje sredstva za 

kolesarske poti glede katerih je bilo pri prvi obravnavi največ pobud in predlogov.  

Dokončanje pešpoti v okolici Tolmina je sicer utemeljen predlog, vendar je problem pri pridobivanju 
zemljišč. V kolikor se bodo zemljišča pridobila, se bo dokončanje pešpoti upoštevalo pri rebalansu oz. 

proračunu za naslednje leto. 
Prav tako je menil, da je neutemeljen tudi drugi amandma, saj bi odvzem sredstev za izgradnjo 

vodovoda povzročil velike težave. Prav tako je neutemeljen tudi predlog o prerazporeditvi teh sredstev, 

saj so sredstva za načrtovanje vodovoda v Lom v letošnjem proračunu že zagotovljena, sredstva za 
Vodarno v Žabčah pa so, kot izhaja iz obrazložitve direktorja komunale Tolmin, zaenkrat nepotrebna, 

saj je predhodno potrebno v Žabčah vzpostaviti ustrezno kanalizacijsko omrežje. 
 

Ob 17.53 se je seje udeležil mag. Matej Skočir. 
Po prihodu obeh svetnikov je OS zasedal v sestavi 19 članov. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o predlaganih amandmajih, v kateri so sodelovali Florjan Leban, Borut 
Nikolaš, Danijel Oblak, Valter Valentinuzzi, Bojan Drole, Friderik Lapanja, Martina Kenda, Dragomir 

Rijavec, Karel Laharnar in Janja Hadalin.  
Na posamezne predloge so odgovore podali župan, Berti Rutar in Miran Drole. 

 

Po zaključeni razpravi o amandmajih so predlagatelji amandmajev predlagali županu, da odredi 10 –
minutni odmor. Župan je predlog sprejel in sejo ob 19.18 prekinil za 10 minut. 

Seja se je nadaljevala ob 19.27. 
 

Po odmoru je v imenu predlagateljev amandmajev Valter Valentinuzzi povedal, da predlagatelji 
amandmajev menijo, da so z spodbuditvijo razprave o amandmajih dosegli namen, saj so v razpravi 

dobili pojasnilo o obsegu in namenu obnove vodovoda v Dijaški ulici in zagotovilo o racionalni porabi 

sredstev za obnovo, oziroma vzpostavitev kolesarskih poti. 
 

Valter Valentinuzzi je v imenu predlagateljev oba amandmaja k predlogu Odloka o 
proračunu Občine Tolmin za leto 2017 umaknil.  

 

V nadaljevanju je predsednik Statutarno pravne komisije Danijel Oblak povedal, da Poslovnik 
Občinskega sveta v delu, ki se nanaša na razpravo o Odloku o proračunu v drugi obravnavi ni dovolj 
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natančen. Sam meni, da je razprava možna predvsem glede morebitnih pojasnil ali predlogov članov 

Občinskega sveta za v naprej. 
 

Friderik Lapanja je v nadaljevanju razprave vprašal zakaj v letošnjem proračunu niso predvidena 

sredstva za postavitev avtobusnih postajališč. 
 

Vodja oddelka za okolje in prostor Miran Drole je pojasnil, da so v letošnji jeseni v okviru CPS predvideni 
razpisi, na katere bi Občina Tolmin lahko prijavila ta avtobusna zavetišča. Za avtobusna postajališča 

Klavže, Kneža in Temljine je pridobljena celotna dokumentacija in dovoljenja in se jih lahko vključi v 
ustrezne razpise. 

 

Predsedujoči je predlagal, da se sprejme Odlok o proračunu Občine Tolmin za leto 2017, v drugi 
obravnavi. Predlog sklepa je dal na glasovanje. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA sprejeli  

 

 
 

S K L E P 
 

 
Sprejme se Odlok o proračunu Občine Tolmin za leto 2017, v drugi obravnavi. 

 

 
 

Predsedujoči je nato dal na glasovanje Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Tolmin za 
leto 2017. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA sprejeli  
 

S K L E P 
 

 

Sprejme se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Tolmin za leto 2017. 
 

 
 

 
Predsedujoči je nato dal na glasovanje Program kulture Občine Tolmin za leto 2017. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA sprejeli  
 

 
 

S K L E P 

 
 

Sprejme se Program kulture Občine Tolmin za leto 2017. 
 

 
 

Predsedujoči je nato dal na glasovanje Program športa Občine Tolmin za leto 2017. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z19 glasovi ZA sprejeli  

 
 

 

S K L E P 
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Sprejme se Program šport Občine Tolmin za leto 2017. 

 
 

 

 
K 5. točki dnevnega reda. 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi skupne 
občinske uprave »Medobčinska uprava občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči«, v 

drugi obravnavi.   
 

Poročevalec direktor občinske uprave Davorin Simčič je na kratko obrazložil vsebino in dosedanje 

postopke sprejemanja tega odloka. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je dal na glasovanje Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave 

»Medobčinska uprava občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči«.  
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so z 18 glasovi ZA sprejeli  
 

 
 

S K L E P 

 
 

Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave 
»Medobčinska uprava občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči«, v drugi obravnavi.   

 

 
 

K 6. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o programu oskrbe z vodo v Tolminskem in Kanalskem Lomu.    

Predsedujoči je odprl razpravo.  

 
Predsednik delovne skupine za reševanje oskrbe z vodo v Kanalskem Lomu, svetnik Oton Bratuž je 

opisal večletne aktivnosti za vzpostavitev trajne vodooskrbe v Kanalskem in Tolminskem Lomu. 
Predstavil je projekt izvajalca Hydrotech d.o.o. po fazah in etapah, ter opisal finančni in terminski plan. 

 
Poročal je tudi predsednik Odbora za gospodarske javne službe in promet Tomaž Štenkler, ki je povedal, 

da so obravnavali predmetno zadevo, da se z vsem strinjajo, vendar predlaga, da se v kolikor bo 

predhodno pridobljeno gradbeno dovoljenje že v letu 2018, se že v tem letu prične z gradnjo. 
 

K razpravi je pristopil tudi Žiga Kovačič, predsednik KS Lom, ki je povedal, da so zadovoljni z aktivnostmi 
in opozoril, da se problemi z vodooskrbo večajo tudi zaradi podnebnih sprememb, ter pozval k čim 

hitrejši izvedbi projekta. 

 
Pri tej točki je sodeloval tudi Danijel Oblak. 

 
Predsedujoči je na podlagi predloga GJSP in predsednika KS Lom predlagal, da se predlog sklepa v 2. 

točki spremeni tako, da se začetek gradnje vodovoda, v kolikor bo predhodno pridobljeno gradbeno 
dovoljenje, namesto v letu 2019 predvidi že v letu 2018. 

 

Člani Občinskega sveta niso imeli pripomb, zato je predsedujoči dal spremenjeni Program vodooskrbe 
Tolminskega in Kanalskega Loma na glasovanje. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA sprejeli 

 

 
 

S K L E P 
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I. 

Občinski svet Občine Tolmin potrjuje Program vodooskrbe Tolminskega in Kanalskega 

Loma, ki ga je v maju 2016 izdelala družba Hydrotech iz Nove Gorice pod št. S - 839/16.  

II. 

Terminski plan izvedbe investicije predvideva v letu 2017 pripravo projektne 

dokumentacije, v letu 2018 po pridobitvi upravnega dovoljenja za gradnjo pa začetek 
gradbenih del, ki se bodo izvajala v večletnem obdobju v skladu z zagotovljenimi sredstvi 

občinskega proračuna.  

 

 
 

K 7. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Programu dela Občinskega sveta Občine Tolmin v letu 2017. 

 

Direktor občinske uprave Davorin Simčič je na kratko predstavil načrtovani Program dela za leto 2017. 
 

Friderik Lapanja je predlagal, da se v Program dela OS doda še obravnava in sprejem sprememb statuta  
v zvezi s predvideno spremembo organiziranosti krajevnih skupnosti. 

 

Direktor občinske uprave Davorin Simčič je pojasnil, da bo potrebno poleg sprememb statuta sprejeti 
tudi poseben odlok o krajevnih skupnostih. Predlagal je, da se vnese obravnava in sprejem teh zadev v 

Program dela OS v drugi polovici leta. 
 

Župan je dal na glasovanje Program dela Občinskega sveta za leto 2017 z dopolnitvijo, da naj bi Občinski 
svet v drugi polovici leta obravnaval in sklepal tudi o spremembah in dopolnitvah Statuta in Odloka o 

krajevnih skupnostih. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so z 18 glasovi ZA sprejeli 

 
 

 

S K L E P 
 

Sprejme se Program dela Občinskega sveta Občine Tolmin v letu 2017 z zgoraj navedeno 
dopolnitvijo. 

 

 
K 8. točki dnevnega reda. 

Premoženjsko pravni zadevi. 
a) Prapetno. 

Poročevalka Sanja Sivec Levpušček je obrazložila vse točke zadeve. 
 

Stališče Odbora za okolje in prostor je podala predsednica odbora, Janja Hadalin, in sicer, da odbor k 

predlaganemu sklepu ni imel pripomb. 
V razpravi je sodeloval tudi Danijel Oblak, ki je opozoril, da je potrebno kritično presojati mnenja svetov 

krajevnih skupnosti v takšnih zadevah, saj je možno, da znotraj KS prihaja do kakšnih zamer. Po 
njegovem mnenju bo potrebno tudi v prihodnje v drugih podobnih zadevah ravnati na enak način. 

 

Bojan Drole je menil, da je Odbor za okolje in prostor  ob upoštevanju vseh mnenj v tej razpravi,  
predlagal pravilen sklep in ga tudi ustrezno obrazložil. 

 
Predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA sprejeli 

predlagani 
 

 

S K L E P 
 

I. 
 

Nepremičninam s parc. št. 1140/2, 1142/11, 1142/10 in 1143/5, vse k. o. 2247 – 
Poljubinj, se odvzame status grajenega javnega dobra – ceste. 

 

II. 
Nepremičnini s parc. št. 1142/12; osrednjemu delu nepremičnine s parc. št. 1142/7, v 

približni izmeri 40 m2, ki v naravi predstavlja javno asfaltirano površino pred kmetijsko-
gospodarskim objektom; skrajnemu severnemu delu nepremičnine s parc. št. 1142/7, v 

približni izmeri 45 m2, ki v naravi predstavlja starejši objekt – garažo ter skrajnemu 

jugozahodnemu delu nepremičnine s parc. št. 1142/7, v približni izmeri 50 m2, ki v naravi 
predstavlja travnato površino ob javni poti, vse k. o. 2247 –Poljubinj, se status grajenega 

javnega dobra ne odvzame. 
 

III. 
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi na oglasni deski in na spletni strani Občine 

Tolmin. 
 

 
 

 

 
 

b) Dolje. 
Poročevalec direktor občinske uprave Davorin Simčič je povedal, da so z izvzemom parcele št. 768/11, 

k. o. Dolje soglašali neposredni sosedje, svet KS, oddelek za okolje in prostor Občine Tolmin in Odbor 

za okolje in prostor.  
 

Janja Hadalin je potrdila ugotovitev. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 
 

 

Predsedujoči je dal predlog sklepa na glasovanje. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA sprejeli 
predlagani 

 

 
S K L E P 

I. 

Zemljišču na parceli št. 768/11 v izmeri 12m2 /(ID znak: 2233-768/11) (ID 658325), k. o. 

Dolje, ki je vknjiženo kot lastnina Občine Tolmin z zaznamovanim statusom grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena – cesta, se odvzame status grajeno javno dobro lokalnega 

pomena – cesta. 

II. 
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Pri zemljišču iz prve točke tega sklepa se dovoli izbris zaznambe ID 12154688, da je 

zemljišče grajeno javno dobro lokalnega pomena – cesta. 

 

III. 

Ta sklep velja takoj.  

 

 
 

Predsedujoči je ob 20.36 sejo zaključil. 
 

 

 
DAVORIN SIMČIČ,           UROŠ BREŽAN,  

DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE           PREDSEDUJOČI 
 


